

Title (en)

AUTOMATIC CONTROL VALVE.

Title (de)

AUTOMATISCHES REGELVENTIL.

Title (fr)

VANNE REGULATRICE AUTOMATIQUE.

Publication

EP 0483311 A1 19920506 (FR)

Application

EP 91908196 A 19910516

Priority

CH 170490 A 19900518

Abstract (en)

[origin: WO9118337A1] The valve comprises a flap (8) consisting of a rotational body housed in a chamber (4) which also includes a spring (15) to keep the flap in the closed position. The flap (8) has a cylindrical portion provided with gasket (9) which is movable in a bore (5), a tapered portion (10) located opposite a tapered portion (6) of the chamber, and at least one passage (12, 13) between the tapered portion (6) and the forward part of the flap. The valve is provided with an inlet (16) opening into the tapered portion (6), and an outlet (17). Pressure in the inlet (16) pushes back the flap so that the tapered portion thereof will try to close off the inlet (16). A balance is thereby achieved between the pressure acting on the flap (8) and the thrust exerted by the spring (15).

Abstract (fr)

La vanne comporte un clapet (8) constitué d'un corps de révolution logé dans une chambre (4) comprenant également un ressort (15) maintenant le clapet en position fermée. Le clapet (8) présente une partie cylindrique munie d'une garniture d'étanchéité (9) se déplaçant dans un alésage (5), une partie tronconique (10) située en face d'une partie tronconique (6) de la chambre et au moins un passage (12, 13) entre la partie tronconique (6) et la partie avant du clapet. La vanne est munie d'un conduit d'entrée (16) débouchant dans la partie tronconique (6) et d'un conduit de sortie (17). Une pression dans le conduit d'entrée (16) fait reculer le clapet dont la partie tronconique a tendance à fermer le conduit d'entrée (16). Un équilibre se produit entre la pression sur le clapet (8) et la poussée du ressort (15).

IPC 1-7

G05D 16/10

IPC 8 full level

F16K 31/383 (2006.01); **G05D 7/01** (2006.01); **G05D 16/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G05D 7/0126 (2013.01 - EP US); **Y10T 137/7808** (2015.04 - EP US); **Y10T 137/7822** (2015.04 - EP US); **Y10T 137/7835** (2015.04 - EP US);
Y10T 137/88005 (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9118337A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9118337 A1 19911128; AU 7765991 A 19911210; CA 2063832 A1 19911119; CH 683803 A5 19940513; EP 0483311 A1 19920506;
JP H05500128 A 19930114; US 5213132 A 19930525

DOCDB simple family (application)

CH 9100115 W 19910516; AU 7765991 A 19910516; CA 2063832 A 19910516; CH 170490 A 19900518; EP 91908196 A 19910516;
JP 50811791 A 19910516; US 82089292 A 19920115